
Protokół Nr 15.2011

 z posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku, 
które odbyło się w dniu 28 listopada 2011 roku  w godzinach 1000 – 1300

Obrady  połączonych  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju 
Gospodarczego Dariusz Wasilewski.

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 
14  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 13. W związku z tym obrady Komisji  
i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Paweł Czemiel.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – Andrzej Semeńczuk,
• Zastępca Dyrektora do spraw ekonomiczno - finansowych  PWiK sp. z o.o.– Andrzej 

Randzio,
• Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Sławomir Chilicki,
• Naczelnik Wydziału Planowania i Spraw Społecznych – Aneta Werla,
• Prezes Zarządu „Zespołu Inwestycji” sp. z o.o. - Halina Bender,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Referat Projektów Inwestycyjnych – Magdalena Klimowicz.

Przyjęty porządek obrad:

1. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

3. Analiza projektu budżetu miasta na rok 2012.

4. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego Dariusz  Wasilewski 

zapoznał zebranych z proponowanym porządkiem obrad Komisji informując, że na prośbę 
Przewodniczącego  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciecha 
Kwiatkowskiego  punkt  dotyczący analizy  projektu  budżetu  miasta  na  rok  2012  będzie 
omawiany wspólnie z Komisją Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku, jako pkt. 3.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  dodał,  że  chciał  zwołać  posiedzenie  Komisji  na  piątek  2  grudnia,  jednak 
zgodnie z procedurą zawartą w uchwale Rady Miasta w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej  miasta Ełku, Komisja powinna się wypowiedzieć i złożyć wnioski do 
Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  w  ciągu  14  dni.  Stąd  też  w  piątek 
zaproponował  posiedzenie  połączonych  Komisji  w  dniu  28  listopada.  Radni  bowiem 
zdecydowali, by zakończyć posiedzenie Komisji w dniu 25 listopada, nie omawiając punktu 
dotyczącego analizy projektu budżetu miasta na rok 2012 w części zadań inwestycyjnych.
Radni  obu połączonych  Komisji  nie  wnieśli  uwag i  jednomyślnie  –  poprzez aklamację 
przyjęli porządek obrad jak wyżej.



Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu  z  poprzedniego  posiedzenia  Komisji 
Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego .   

Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i   jednomyślnie,  poprzez  aklamację  przyjęli  
protokół Nr 13.2011 z dnia 21 listopada 2011 roku.

Do punktu  3- go 
Punkt realizowany wspólnie z Komisją Budżetową i Rozwoju Gospodarczego.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział na wstępie, że planowane wydatki 

budżetu na 2012 rok na zadania inwestycyjne zostały skierowane m.in.:
− inwestycje drogowe – 9,4 mln zł,
− obiekty sportowe – 6,5 mln zł,
− rozbudowę Techno-Parku i wyposażenie – 6,2 mln zł,
− adaptację budynku pokoszarowego – 1,7 mln zł.
Prezes  Zespołu  Inwestycji  Halina  Bender  omówiła  następnie  kolejno  planowane 

zadania inwestycyjne:
1. „Budowa  dróg  na  os.  Grunwaldzkim”  -  zadanie  realizowane  w  cyklu  trzyletnim. 

W ramach zadania modernizowana jest nawierzchnia dróg osiedlowych po wykonaniu 
uzbrojenia podziemnego (kanalizacji sanitarnej i deszczowej). W 2011 roku wykonano 
nawierzchnię ulic:  Jana Długosza, Książąt Mazowieckich, Księcia Witolda, Maćka z 
Bogdańca, Zbyszka z Bogdańca, Danusi i Zawiszy. Łączna długość ulic osiedlowych 
1,89 km. Zakończenie robót zgodnie z umową planowane jest na koniec maja 212 
roku.  Wykonawca  deklaruje  zakończenie  wszystkich  prac  w  bieżącym  roku  pod 
warunkiem sprzyjających warunków atmosferycznych w IV kwartale.

2.  „Budowa  ulicy  Wileńskiej”  -  inwestycja  realizowana  w  cyklu  trzyletnim,  wiąże  się 
również z uporządkowaniem stanu władania w granicach pasa drogowego. W ramach 
przewidzianych  środków  realizowana  jest  przebudowa  I  etapu  ul.  Wileńskiej 
począwszy od ul. Sikorskiego do skrętu w kierunku ul. Grodzieńskiej – łącznie ok. 407 
mb  jezdni.  W  2011  roku  wykonano  konstrukcję  nawierzchni  jezdni  z  betonu 
asfaltowego, wjazdy, zjazdy, parkingi i  chodniki z kostki  betonowej, wykonane będą 
dwa  progi  zwalniające,  zieleń,  kanalizacja  deszczowa  i  oświetlenie  uliczne. 
Zakończenie robót planowane jest na koniec 2012r.

3. „Modernizacja ulicy Nadrzecznej  i  Brzozowej”  -  w 2011 roku wykonywana jest sieć 
kanalizacji deszczowej, przebudowa gazociągu, budowa sieci sanitarnej grawitacyjnej 
oraz nawierzchnia jezdni o gł. 737 mb. W ramach zadania w 2011r, wykonany został  
równie  z  odcinek  ulicy  Nadrzecznej  od  nr  18  do  ul.  Sezamkowej  dł.  127  mb  z 
odwodnieniem. Wykonano nawierzchnie jezdni  z kostki  betonowej „Polbruk” wraz z 
wjazdami  i  chodnikiem,  kanalizację  deszczową,  przebudowę  istniejących  studni 
rewizyjnych  kanalizacji  sanitarnej,  obudowę  istniejącego  gazociągu.  Zakończenie 
robót zaplanowano na czerwiec 2012r.

4. „Przebudowa  skrzyżowania  ulic  Kajki,  Tuwima,  Grodzieńskiej”  -  na  2012  rok  na 
podstawie  porozumienia  z  GDDKiA  o/Olsztyn  planowana  jest  przebudowa 
skrzyżowania  Tuwima-Kajki.  Projekt  przebudowy  skrzyżowania  przewiduje 
zainstalowanie  sygnalizacji  świetlnej  oraz  poprawę  geometrii  skrzyżowania. 
Przebudowa realizowana będzie przez GDDKiA o/Olsztyn.

5. „Modernizacja ulicy Bema” - do wykonania w 2012 roku pozostaje wykonanie warstwy 
ścieralnej,  oznakowania,  zieleń  oraz  zakończenie  przebudowy  chodników. 
Zakończenie robót planowane na kiec maja 2012r.  Inwestycja dofinansowywana ze 
środków unijnych w ramach RPO WiM.

6. „przebudowa ul. Piwnika Ponurego na os. Konieczki” - w ramach zadania planuje się 
wykonanie  nowej  nawierzchni  jezdni  (bitumiczna),  chodników,  wjazdów,  wykonanie 



nowej linii oświetleniowej oraz parkingów w granicach pasa drogowego.
7. „Budowa ul. Rumiankowej na os. Pod Lasem” - odcinek ul. Rumiankowej proponowany 

do realizacji w roku 2012 stanowi ostatni etap modernizacji dróg osiedlowych. W chwili 
obecnej  posiada  nawierzchnię  gruntową.  W  ramach  inwestycji  planowane  jest 
wykonanie  nawierzchni  jezdni  z  kostki  brukowej,  modernizacja  oświetlenia  oraz 
wykonanie sieci kanalizacji deszczowej.

8. „Budowa ulicy Robotniczej na os. Jeziorna” - w 2010 roku opracowany został projekt  
przebudowy ulicy obejmujący wykonanie nawierzchni jezdni, chodników, oświetlenia 
oraz  kanalizacji  deszczowej  ul.  Matki  Teresy  z  Kalkuty  i  Bosko.  Inwestycja  była 
wielokrotnie postulowana do wykonania przez mieszkańców.

9. „Budowa  ul.  Brata  Jakubczaka  na  os.  Jeziorna”  -  w  ramach  zadania  wykonana 
zostanie część robót związanych z budową ulicy Matki Teresy z Kalkuty oraz całość 
prac  związanych  z  budową  ulicy  Brata  Jakubczaka,  w  tym  nawierzchnia  jezdni, 
chodniki, oświetlenie i odwodnienie.

10. Przebudowa  ul.  Amii  Krajowej”  -  w  ramach  zadania  przewiduje  wykonanie  nowej 
nawierzchni jezdni oraz elementów małej architektury związanych z funkcją drogową, 
tj. barierki i oznakowanie.

11. „Budowa  drogi  dojazdowej  do  terenów  komunalnych  w  dzielnicy  przemysłowej  w 
rejonie ul. Bema” - planowane jest wykonanie projektu drogi dojazdowej do terenów 
komunalnych zlokalizowanych w dzielnicy przemysłowej.

12. „Zagospodarowanie  terenów  komunalnych”  -  planuje  się  kontynuację  wykonania 
zagospodarowania terenów komunalnych w rejonie budynków Wojska Polskiego 4 i 6 
oraz  wykonanie  projektu  zagospodarowania  terenów  przy  ul.  Świackiego  „Sępa” 
4/6/8/.

13. „Budowa sieci szerokopasmowej aglomeracji miasta Ełku” - inwestycja realizowana z 
udziałem  środków  unijnych.  W  2012  do  wykonania:  wyposażenie  węzłów  i  CZS, 
dokończenie  budowy  sieci  przyłączeniowej,  dostawa,  montaż  i  uruchomienie 
hotspotów i infokiosków.

14. „Adaptacja  budynku  pokoszarowego  przy  ul.  Kościuszki”  -  zadanie  realizowane 
z  udziałem środków zewnętrznych  pochodzących  z  Funduszu dopłat  na  tworzenie 
lokali socjalnych. Łączna ilość mieszkań przewidzianych do oddania w 2012 roku – 55, 
ilość lokali użytkowych – 11. Zakończenie całości prac przewidziane na styczeń 2012r.

15. I  etap  budowy  Cmentarza  Komunalnego  nr  3  w  Bartoszach  k/Ełku”  -  inwestycja 
wieloletnia planowana do realizacji  na lata  2012-2014.  I  etap obejmuje wykonania: 
ogrodzenia, o0dwodnienia parkingów,cmentarza wraz z infrastrukturą towarzyszącą, 
rozpoczęcie  budowy drogi  wewnętrznej,  ciągów pieszych,  budowę wodociągu oraz 
kanalizacji deszczowej.

16. „Rozbudowa  Techno-Parku”  -  na  2012  rok  pozostają  do  wykonania  roboty 
wykończeniowe oraz wykonanie zagospodarowania terenu.

17. „Wyposażenie  budynków  Techno-Parku  w  Ełku”  -  zadanie  polega  na  pełnym 
wyposażeniu  budynków  w  sprzęt  elektroniczny  i  meble  oraz  ogrodzenie  terenu 
Techno-Parku. Projekt zostanie zrealizowany w 2012r.

18. „Poprawa estetyki i atrakcyjności śródmieścia poprzez zagospodarowanie Placu Jana 
Pawła  II  wraz  z  modernizacja  ulicy  Wojska  Polskiego  w  Ełku”  -  zakres  zadania 
obejmuje  wykonanie  przebudowy mostu w ul.  Wojska Polskiego,  wykonanie nowej 
nawierzchni parkingów i chodników zlokalizowanych na Placu Jana Pawła II, wymianę 
dysz  oraz  wykonanie  maszynowni  fontanny,  wykonanie  nasadzeń  oraz  elementów 
małej architektury.

19. „Wydatki  inwestycyjne  –  Urząd  Miasta”  -  sporządzenie  projektu  i  wykonanie  tablic 
rozdzielczych oraz pionów elektrycznych w budynku głównym Urzędu Miasta. Dalsza 
rozbudowa systemu monitoringu miasta Ełku.

20. „Zakupy inwestycyjne Urzędu Miasta” - planowana jest kontynuacja wymiany sprzętu 



komputerowego  –  zakup  20  zestawów komputerowych  oraz  zabezpieczenie  drzwi 
wejściowych  w  pomieszczeniach  Urzędu  Miasta  zamkami  elektronicznymi 
z czytnikami kart.

21. „Wykorzystania odnawialnych źródeł  energii  na ogrzewania budynku Zespołu Szkół 
Samorządowych”  -  do  końca  2011  roku  zostanie  wykonana  wymiana  instalacji 
centralnego ogrzewania. Na 2012 rok pozostaje wymiana kotłów oraz modernizacja 
kotłowni.
Radny Adam Dobkowski – czy planowane jest zwiększenie środków na zakup pomocy 

dydaktycznych dla tej szkoły? Planujemy w roku przyszłym utworzyć na bazie tej szkoły 
szkołę sportową.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  Dyrektor  Ewa  Litman  ma  zrobić  listę 
niezbędnych elementów wyposażenia szkoły tak, by szkoła mogła funkcjonować łącznie 
z  planowanym  umieszczeniem  tam  gimnazjum.  Sala  gimnastyczna  jest  po  remoncie, 
wykonany jest „Orlik” w roku przyszłym planujemy realizację placu zabaw. 

Radny Romuald Szuliński – czy zostanie wykonana bieżnia?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański –na razie bieżni tam nie projektujemy.
Radny Adam Dobkowski – warto zatem zapoznać się z potrzebami szkoły i  ująć te 

wydatki w budżecie miasta.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – z zakupami pomocy naukowych jako miasto 

powinniśmy sobie  poradzić.  Szkoła  sportowa ma ruszyć  od roku szkolnego 2012/213, 
będzie zwiększona subwencja oświatowa na jednego ucznia tak, jak w klasie sportowej.
22. „Rekultywacja składowiska odpadów komunalnych w miejscowości  Siedliska Gmina 

Ełk” - w 2012 roku wykonana zostanie warstwa glebotwórcza, zabudowa roślinna oraz 
dodatkowo opaska odciekowa z drenażem.

23. „Plac imprez plenerowych przy ul. Pułaskiego” - wykonanie zasilania energetycznego 
placu wykona PGE.

24.  „Budowa  zespołu  boisk  sportowych  przy  Szkole  Podstawowej  nr  4  w  ramach 
programu „Moje  Boisko  –  ORLIK  2012”  -  planuje  się  wykonanie  kompleksu  boisk 
sportowych wraz z zapleczem socjalnym, oświetleniem oraz ogrodzeniem zgodnie z 
wymogami programu „Moje boisko – ORLIK 2012”.

25.  „Budowa  zespołu  Skate  Parku  przy  ul.  Parkowej  w  Ełku”  -  zadanie  ma  być 
zrealizowane przy ul. Parkowej.

26.  „Zagospodarowanie brzegów jezior w miastach partnerskich – Ełk i Oziersk” - dzięki  
realizacji projektu na cyplu osiedla Jeziorna powstanie plaża miejska.

27.  „Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2” - planowana jest budowa hali 
sportowej  przy  Szkole  Podstawowej  nr  2  z  udziałem  środków  pochodzących  z 
Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Założono 3-letni cykl realizacji zadania w latach 
2011-2013.  Budynek  ma być  zlokalizowany na zapleczu Gimnazjum nr  1  i  Szkoły 
Podstawowej  nr  2,  dwukondygnacyjny,  powierzchnia  zabudowy  1625,6  m2, 
powierzchnia  użytkowa  1931,7  m2,  kubatura  16163  m3,  boisko  wielofunkcyjne  o 
wymiarach 20mx30m, bieżnia 4x50m, rozbieżnia i skocznia w dal. 
Radny Wojciech Kwiatkowski – czy termomodernizacja w SP nr 4 jest już zakończona? 

Elewacja jest ocieplona tylko do parteru, nie ocieplono pomieszczeń piwnicznych.
Prezes Zespołu Inwestycji sp. z o.o. Halina Bender – jest już zgłoszenie do odbioru. 

Jest to koniec etapu, na który był ogłoszony przetarg.
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  remont  był  realizowany  ze  środków 

remontowych przeznaczonych na placówki oświatowe. Do tego tematu wrócimy, musimy 
wiedzieć,  jakie  w  roku  przyszłym otrzymamy środki  na  ten  cel  z  MEN.  Na przełomie 
stycznia-lutego  przyszłego  roku  dokonamy  przeglądu  szkół  pod  kątem  potrzeb 
remontowych.

Radny Wojciech Kwiatkowski  – do Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i  Porządku 
wpłynęły następujące pisma:



1)  Mieszkańców  bloku  przy  ul.  Piwnika  Ponurego  6  z  prośbą  o  zmianę  projektu 
przebudowy ulicy  Piwnika  Ponurego  przy  bloku  nr  6  odnośnie  miejsc  parkingowych  i  
przeniesienia zatoki autobusowej. 
   Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – to jest duża inwestycja związana z przebudową 
ul.  Piwnika  Ponurego.  Musimy  zobaczyć  w  terenie,  jak  to  wygląda.  Będzie  pewnie 
potrzeba wykonania projektu zastępczego.
2)   Mieszkańców domów jednorodzinnych  przy  ul.  Wileńskiej  postulujących  o  objęcie 
zakresem wykonania również odcinka drogi i długości około 100 metrów, prowadzącej do 
budynków ich mieszkańców.
     Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeśli pojawią się w ciągu roku wolne środki 
budżetowe,  będziemy chcieli  to  zadanie  dokończyć.  Pozostał  kawałek  do  wykonania, 
podjazd, odwodnienie.
Mieszkańców oraz właścicieli  firm mających swoją siedzibę przy ul.  Słonecznej w Ełku 
zwracający się o ujęcie w planach remontowych na 2012 rok ul. Słonecznej.
    Prezes Zespołu Inwestycji  sp. z  o.o.  Halina Bender – to duża inwestycja,  trzeba 
wykonać nie tylko nawierzchnię ale i odwodnienie. Na pewno to zadanie trzeba będzie 
zacząć  realizować,  ale  pytanie  –  czy  akurat  w  tym  momencie.  Całkowity  koszt  tej 
inwestycji to około 4 mln zł.
    Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  dobrze  byłoby  tutaj  znaleźć  partnera 
finansowego i środki zewnętrzne.
    Radny Bogusław Wisowaty – może należałoby na początek znaleźć około 5 tys. zł w  
środkach na remonty dróg i chociaż połatać dziury w tej ulicy.
    Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – tych potrzeb jest bardzo dużo. Nasze 
ulice służą całej społeczności, ale trzeba brać pod uwagę nasze możliwości budżetowe i  
pewne  priorytety.  Dlatego  też  wnioskuje  o  rozważenie  możliwości  dokończenia  ulicy 
Wileńskiej.  Następne  zadania  sukcesywnie,  jak  będą  pojawiały  się  wolne  środki 
budżetowe. Należy też strać się o środki zewnętrzne.
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – my podejmujemy próby pozyskania środków 
zewnętrznych na te ulice, które są dla nas konieczne i strategiczne dla miasta.
    Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – określenie naszych potrzeb i 
priorytetów to  jedno natomiast  drugie to  możliwości  pozyskania środków z programów 
zewnętrznych, jeśli będą się pojawiać.
     Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  będziemy  tworzyć  listę  takich  zadań 
rezerwowych.  Jak  w  trakcie  roku  budżetowe  pojawią  się  wole  środki  zaczniemy 
wprowadzać do budżetu miasta.
    Radny Tomasz Przekop – pojawia się coraz większy problem na ul. Grunwaldzkiej.  
Niszczeje nawierzchnia, studzienki są pozapadane. Brak jest miejsc parkingowych. Czy 
nie można wyasygnować jakiś środków?
     Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – przyjrzymy się, jak wygląda stan nawierzchni  
na tej ulicy.
    Radny Wojciech Kwiatkowski – jest jeszcze jedno pismo mieszkańców osiedla Jeziorna-
Baranki zamieszkałych przy ul. Wiosennej, Letniej, jesiennej i Spacerowej zwracających 
się z prośbą o wykonanie oświetlenia oraz utwardzenia nawierzchni dróg dojazdowych.
     Prezes Zespołu Inwestycji  sp. z  o.o. Halina Bender –to zadanie nie znalazło się 
w  budżecie  miasta  ze  względu  na  szczupłość  środków  budżetowych.  Wpierw  trzeba 
byłoby ustawić krawężniki, później wykonać oświetlenie. Trzeba byłoby odnowić projekt, 
pozwolenie na budowę.
    Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – dobrze byłoby, aby Prezydent 
Miasta udzielił zainteresowanym odpowiedzi na te pisma.
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeśli taki wniosek z Komisji trafi do Prezydenta 
Miasta to my udzielimy odpowiedzi.



    Komisja Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku  na posiedzeniu 
połączonym   z  Komisją  Budżetową i  Rozwoju  Gospodarczego Rady Miasta  Ełku,  po 
omówieniu projektu budżetu miasta Ełku na 2012 rok zwraca się o udzielenie odpowiedzi 
na następujące pisma:
- mieszkańców oraz właścicieli firm mających swoją siedzibę przy ul. Słonecznej w Ełku 
zwracający się o ujęcie w planach remontowych na 2012 rok ul. Słonecznej,
-  mieszkańców  osiedla  Jeziorna-Baranki  zamieszkałych  przy  ul.  Wiosennej,  Letniej, 
jesiennej  i  Spacerowej  zwracających  się  z  prośbą  o  wykonanie  oświetlenia  oraz 
utwardzenia nawierzchni dróg dojazdowych,
-  mieszkańców  domów  jednorodzinnych  przy  ul.  Wileńskiej  postulujących  o  objęcie 
zakresem wykonania również odcinka drogi i długości około 100 metrów, prowadzącej do 
budynków ich mieszkańców,
- mieszkańców bloku przy ul. Piwnika Ponurego 6 z prośbą o zmianę projektu przebudowy 
ulicy Piwnika Ponurego przy bloku nr  6  odnośnie miejsc parkingowych i  przeniesienia 
zatoki autobusowej. 

Prosimy  oprzeć  się  o  informację  Prezydenta  Miasta  przedłożoną  radnym  na 
posiedzeniu Komisji, które z tych zadań mogą zostać umieszczone w budżecie przyszłego 
roku.
    Referat Projektów Inwestycyjnych – Magdalena Klimowicz omówiła wykaz planowanych 
zadań Wydziału Strategii i Rozwoju:
1. „Ełckie Centrum Rewitalizacji  Społecznej” -  projekt będzie realizowany w okresie od 
października  2011r.  do  końca listopada 2012r.  W ramach projektu  zakupione zostanie 
wyposażenie  do  sali  konferencyjnej  oraz  biura  projektu,  które  mieścić  się  będą  w 
kamienicy przy ul. Małeckich 3, powstanie Szkoła Pedagogów Ulicznych i Animatorów dla 
uczestników  wyłonionych  w  drodze  naboru,  szkoła  prowadzić  będzie  treningi 
interpersonalne i sesje szkoleniowe.
2.  „Rozwój  systemu  wsparcia  działalności  innowacyjnej  młodzieży  w  ramach 
transgranicznej współpracy” - celem projektu jest zbudowanie sieci młodych innowatorów 
poprzez  utworzenie  Międzynarodowego  Klubu  Młodych  Innowatorów  oraz  utworzenie 
i wyposażenie Szkoły Młodego Einsteina w Ełku.
3.  „Wspólne działania szansą na sukces – inwestuj  w Polsce Wschodniej”  -  promocja 
inwestycyjna  Polski  Północno-Wschodniej  w  partnerstwie  z  miastami:  Elblągiem, 
Suwałkami  i  Zambrowem.  Zakupy  inwestycyjne  dotycząc  sprzętu  niezbędnego  do 
realizacji projektu – sprzęt komputerowy i drukarka.
4.  „E-usługi  w Ełku  dla  przedsiębiorców”  -  zakup  wyposażenia  serwerowni  na  terenie 
Techno-Parku. Stworzenie Wirtualnego Biura dla przedsiębiorców oraz korzystanie           z 
oprogramowania prawniczego Lex.
    Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił następujące zadania:
1.  Biuro  Obrony  Cywilnej  i  Spraw  Wojskowych  –  pion  ochrony  –  zakup  i  montaż 
akustycznej  syreny alarmowej,  która  wejdzie  w skład  istniejącego Miejskiego Systemu 
Alarmowania. Syrena zostanie zamontowana na os. Jeziorna. 
2.  Wydział  Planowania  i  Gospodarki  Nieruchomościami  –  w  ramach  planowanych 
wydatków przewiduje się nabycie nieruchomości:
- położonych na os. Jeziorna pod promenadę nadjeziorną (III etap) o łącznej powierzchni 
0,2564 ha – 470.000 zł,
- położonej przy ul. Piłsudskiego 1 (obecna siedziba Straży Pożarnej) za cenę obniżoną w 
wysokości 300.000 zł płatnej w formie dofinansowania kontynuacji inwestycji modernizacji 
strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej przy ul. Suwalskiej 50.
-  20 działek z pozostałością garaży w kompleksie przy ul.  Przytorowej  (obok PEC sp.  
z  o.o.)  celem  ujednolicenia  stanu  władania  i  przeprowadzenia  kompleksowych  prac 
rozbiórkowych,  oraz  nabycie  5  nieruchomości  zabudowanych  garażami  przy  ul.  Armii 



Krajowej celem umożliwienia połączenia pasażu pieszego przy galerii handlowej z pasem 
drogi publicznej Armii Krajowej.
3.  Biuro  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Narkomanii  – 
dofinansowanie budowy wielofunkcyjnego boiska przy Oratorium św. Jana Bosko w Ełku w 
ramach tworzenia infrastruktury do prac animacyjnych z dziećmi i młodzieżą                 w 
środowisku  otwartym  oraz  tworzenie  osiedlowych  placów  integracji  dzieci  i  młodzieży 
„Mały sport na wielkich osiedlach”.
   Naczelnik Wydziału Planowania i Spraw Społecznych Aneta Werla omówiła następujące 
zadania:
1.  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  –  finansowanie  wydatków  na  doposażenia 
stołówek szkolnych i przedszkolnych – zakup doposażenia, m.in. zmywarki przemysłowej, 
kotła warzelnego, patelni elektrycznej.
2. Scena na Granicy – zakończenie realizacji projektu przewidziano na 31 grudnia 2012 
roku. Do końca 2011 roku planowane jest wykonanie 30% robót budowlanych. Pozostałe 
70% planowane do wykonania do końca czerwca 2012 roku. Jak najszybsze rozliczenie 
finansowe projektu związane jest z uzyskaniem pożyczki w kwocie 3.990.000 zł, dzięki  
której możliwy będzie zwrot poniesionych nakładów już w 2012 roku.
3. Udział w spółce „Pro-Medica” - realizacja wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 
2012-2016 obejmująca następujące inwestycje:
- budowa oddziału anestezjologii i intensywnej terapii w wysokości 6.150.000 zł,
- blok operacyjny – 9.840.000 zł,
- pozostałe inwestycje – 6.123.500 zł.
4.  Miejski  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  –  zakupy  inwestycyjne  m.in.  wymiana  jacuzzi, 
wymiana ogrodzenia na stadionie.
5.  Realizacja  projektu  „Modernizacja  i  Rozbudowa  Regionalnego  Systemu  Informacji 
Turystycznej  –  RPO Warmia i  Mazury”  -   zaplanowano wydatki  budżetowe na zakupy 
inwestycyjne.

Radny  Tomasz  Przekop  zwrócił  uwagę,  że  zakupy  inwestycyjne  MOSiR  nie  dają 
w  sumie  207  tys.  zł,  prosi  zatem  o  podanie  dokładnych  kwot  i  na  co  mają  być 
przeznaczone.

Radny Wojciech Kwiatkowski zwrócił uwagę, że wkład do MZK sp. Z o.o. miał być na 
zakup 3 autobusów i 15 wiat przystankowych.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel – rzeczywiście wstępnie była to kwota 4 mln zł, ale 
wszystkie wydatki uległy jeszcze weryfikacji i tutaj zostały zredukowane do 2 mln zł.

Podobnie jest w przypadku „Pro-Medica” miała być kwota 1 mln zł, naszego wkładu do 
inwestycji a jest 500 tys. zł. Ponadto wpisano poręczenie kredytu do spółki „Pro-Medica”.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  zadanie  zapewnienie  bezpieczeństwa 
i porządku na terenie miasta Ełku – 30 tys. zł  na zakup zestawu dla służb ratowniczych.

Naczelnik Wydziału MK Andrzej Semeńczuk omówił zadnia związane z wniesieniem 
wkładu pieniężnego do MZK. sp. z o.o. PWiK sp. z .o.o. oraz wpłaty na rzecz związku  
gminnego na dofinansowanie  zadania  inwestycyjnego –  budowa drogi  do  składowiska 
odpadów  w Siedliskach.

Przewodniczący Komisji  Dariusz  Wasilewski  powiedział,  że  do  Komisji  Budżetowej 
i Rozwoju Gospodarczego oprócz pism, o których była już mowa tj.:
- mieszkańców oraz właścicieli firm mających swoją siedzibę przy ul. Słonecznej w Ełku 
zwracający się o ujęcie w planach remontowych na 2012 rok ul. Słonecznej,
-  mieszkańców  osiedla  Jeziorna-Baranki  zamieszkałych  przy  ul.  Wiosennej,  Letniej, 
jesiennej  i  Spacerowej  zwracających  się  z  prośbą  o  wykonanie  oświetlenia  oraz 
utwardzenia nawierzchni dróg dojazdowych,
-  mieszkańców  domów  jednorodzinnych  przy  ul.  Wileńskiej  postulujących  o  objęcie 
zakresem wykonania również odcinka drogi i długości około 100 metrów, prowadzącej do 
budynków ich mieszkańców,



- mieszkańców bloku przy ul. Piwnika Ponurego 6 z prośbą o zmianę projektu przebudowy 
ulicy Piwnika Ponurego przy bloku nr  6  odnośnie miejsc parkingowych i  przeniesienia 
zatoki  autobusowej,  wpłynęły  jeszcze  pisma  Rady  Rodziców  i  Rady  Pedagogicznej 
Miejskiego Przedszkola i Żłobka „Ekoludki” zwracających się z prośbą o ogrodzenie terenu 
przedszkola przy  ul. Kilińskiego 48 i Pięknej 20. Za tymi pismami poszedł wniosek Komisji  
Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  o  wniesienie  autopoprawki  przez  Prezydenta  Miasta   do 
projektu budżetu miasta na 2012 na wykonanie ogrodzenia posesji przedszkola „Ekoludki” 
w wysokości 125 tys. zł oraz 10 tys. zł na wykonanie monitoringu tego obiektu.
Z przyczyn formalnych – nie wskazano źródła sfinansowanie nie może być on głosowany. 
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – ten wniosek był dyskutowany na posiedzeniu  
Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny. Musimy znać ostateczną kwotę subwencji oświatowej, 
jaka  otrzymamy  w  2012  roku  do  budżetu  miasta.  Jeśli  środki  na  to  pozwolą,  to 
rozpoczniemy realizację chociaż w części.
    Radny Bogusław Wisowaty  zwrócił się, aby w ramach środków remontowych brygada 
p. Fedyka naprawiła kawałek placu za Urzędem Pracy.
    Wiceprzewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski  zwrócił się o dokończenie 
remontu chodników przy ul. Suwalskiej.
    Prezes Zespołu Inwestycji sp. z o.o. Halina Bender powiedziała, że remont chodników 
wykonywała Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad o/Olsztyn, nie było to nasze 
zadanie.
   Naczelnik Wydziału PiSS Aneta Werla podała właściwe kwoty na planowane wydatki  
inwestycyjne MOSiR:
- wymiana jacuzzi – 45.000 zł,
- ogrodzenie na stadionie – 48.000 zł,
- monitoring – 114.000 zł,
- maszyna czyszcząco-froterująca – 15.000 zł.
   Radny Wojciech Kwiatkowski zwrócił się o podanie tych wydatków na piśmie.
    Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Wojciech Kwiatkowski 
poinformował,  że  kończy w  tym  momencie  posiedzenie  Komisji  Mienia  Komunalnego, 
Prawa i Porządku.  
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W tym punkcie nie wniesiono dodatkowych tematów pod obrady Komisji.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                       Wojciech Kwiatkowski
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